
 
 

 

  

 

Bestyrelsesmøde Sorø Vinterbadeklub 
Onsdag den 31. januar 2024 kl. 19.00 

Hos Else, Frederiksvej 15, Sorø 

 

Deltagere: Else, Majbritt, Morten, Niels, Lasse, Hans-Henrik, Jacob, Finn.  

Afbud: Jørgen, Ulla 

 

Dagsorden og efterfølgende referat: 

Pkt. Beskrivelse Evt. yderligere info eller indstilling 

   

1 Godkendelse af dagsorden  
 

Referent: Majbritt  

2 Generel info mm. Bro-sagen 
Belægning på bro + gelænder 
Udlejninger 
Udgifter til udbedring af tagkonstruktion 

Referat:  
Else orienterede om mødet med Sorø Kommune ang. færdiggørelse af broen. 
Belægning til broen er bestilt og bliver monteret i uge 6 eller 7. 
Dørpumpen skiftes onsdag den 7/2/24. 
Udlejninger: Vi vurderer udlejninger fra gang til gang. 
Tagkonstruktion: Fugtskaderne er udbedret. 
 

3 Status økonomi  431.500,58 kr 

Referat:  
 

4 Status medlemmer og beslutning 
vedrørende venteliste 

Morten har fremsendt data den 17. december 
 

Referat: 474 medlemmer og 59 på venteliste. Der laves 3 introtider. Der opkræves 300kr (halvt 
kontingent), 500kr indmeldelsesgebyr og 100kr i depositum for nøglearmbånd. Ventelisten åbner 1/9/24 
og der bliver plads til max. 50. 
 

5 Beslutning vedrørende 
gæstetider. 

Der er kommet flere input vedrørende udvidelse af 
gæstetider. Vi skal tage en beslutning om, i hvilket omfang 
vi vil acceptere gæster. 
Morten har sendt forslag den 18. december. 

Referat: Udvidelse af gæstetider blev fremlagt og vedtaget. Bliver evalueret på generalforsamlingen. 
Det blev besluttet at udvide saunatiderne. Mandag, tirsdag, torsdag og fredag åbnes der hele dagen. 
 

6 Forberedelse af 
generalforsamling 10/3/2024 kl 
10-12. 

Vi skal godkende et forslag til budget 
Kontingentændringer? 
Vi skal beslutte hvordan vi vil fremlægge 
bortvisningssagen 
Vedtægtsændringer? 
Valg? 
Andre forslag til punkter til GF  

Referat:  
Regnskab 2023 og budget 2024 gennemgået.  
Forslag om at kontingentet stiger 50kr. 



 
 

 

 

Else sender forslag til vedtægtsændringer inden GF. 
Alle på valg stiller op til genvalg. 
Der udarbejdes en kort redegørelse om bortvisningssagen på GF. 
Der orienteres om byggeriplaner. 
Medlemmerne skal høres om åbningstider og typer af tider. 
Der skal males inde og ude før sæsonstart. Datoerne bliver meldt ud på GF. 

7 Rengøring, vask mm.  
 

Referat: Punktet udsættes til næste møde. 
 

8 Vedligehold  
 

Referat:  
Datoer vedr. maling inde, ude og til oliering meldes ud på GF. 
Der kommer ekstra lys ude i starten og for enden af broen. 
Vedligeholdelsesgruppen arbejder på et forslag til en evt. tilbygning. 

9 Status fra Kyndelmisse  Vil vi være med næste år? 
 

Referat: Det var et godt arrangement. Det tages op i bestyrelsen i Q4. Her vil det blive drøftet om det skal 
være åbent hus eller et medlemsarrangement. Det skal tages op i Søbrugerrådet om vi skal fortsætte 
med at sætte fakler op. 
 

10 Sponsorater og 
sponsorarrangement 

Vi skal fastlægge en dato  
 

Referat: De nye tavler skal sættes op af vedligeholdelsesruppen. 
Jørgen skal udsende fakturaer til sponsorer. 
Der skal arrangeres et sponsorarrangement. Datoen besluttes på næste møde.  
 

11 Evt.  
 

 

Referat: Sæsonen afsluttes søndag 28/4/24. Afslutningsarrangementet skal drøftes på GF. 
 

 

 


